
      
 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 29/9 2021   

 

   

1. Mulighed for fremlæggelse/behandling af pkt. fra Hallen eller underviserne  

Torben spørger til reparation af porte eller evt. nye (tilskud). Gitte undersøger og 

vi snakker med Hallen til fælles møde.  

 

2. Godkendelse af referat  

Godkendt. 

 

 3.  Meddelelser fra formanden  

• Minus rente på beløb over 100.000 i banken  

• Fondsøgning  

Meldgaard 5.000,- til etablering af ridestier. 25.000,- fra Sydbank til 

renovering af en udendørs ridebane. Sparekassen søgt om klubtrøjer. 10.000 

fra §18 til spring. Undersøge og søge fond til nyt højtaleranlæg. 

• Reklameskilte  

Sydbank vil gerne have reklameskilt 

• Conventus 

Der er søgt for næste år.  

• Wi-Fi virker ikke. Vi overvejer alternativer. 

 

 4.  Rapport fra kassereren  

Sponsorat gået ind fra Sydbank. Eva er ved at være godt sat ind i det hele. 

 

 5.  Corvid-19  

  Punktet udgår, da alle restriktioner er ophævet.  

 

 6.  Rapport fra udvalgene   

• Stævneudvalget 

Stor ros fra TD’er til vores C-stævne i dressur. Kommentarer fra rapporten: 

”Tak for et godt stævne som jeg syntes blev afviklet i den rette sportsånd. 

Rytterne har sagt at de har været glade for at komme i klubben og der er 

dejlige baner. Sekretariatet fungerede fint og de var rimelig hurtige til at få 

tastet kritikker ind på Live. Ryttere blev modtaget med venlighed og et smil. 

Fine baner som blev vedligeholdt ok. Fint stævne som blev afviklet i god ro og 

orden.” 



Stævneudvalget overvejer at droppe C-stævnerne, da det er meget 

omfattende og vi tjener ikke rigtig noget på det. Forslag om at afholde et 

dressur- og et springstævne på D niveau i stedet. Det vil være en god idé med 

en tjekliste inden stævne og hjælperliste til det der skal gøres fredag.  

• Cafeteriaudvalget  

Fungerede fint til stævnet og fik stort set udsolgt søndag. 

• Juniorudvalget   

De vil gerne holde noget mere.  

• Aktivitets-, Tur- og Visionsudvalget 

Opfordring til aktiviteter, da Corona er slut. Kontaktperson fra bestyrelsen 

indkalder til et møde.  

  

              7.       Aftaler 

Forslag til mødedatoer med Hallen. Gitte skriver til Viggo. Orientering om møde med 

stald Schulze og Sønke. 

  

             8.       Vandingsanlæg 

  Vi undersøger mulighederne for professionel opsætning.  

   

9.       Klubmodul 

  Ingen ændringer. 

 

10.  Evt.  

 Intet. 


